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Do Kancelarii Rady Miasta wpłynęły trzy interpelacje międzysesyjne dotyczące komunikacji miejskiej.

Radny Łukasz Sęk interpeluje w sprawie likwidacji linii tramwajowej nr 44. Prosi o podjęcie

działań w celu przywrócenia kursowania tej linii, gdyż jak argumentuje, było to połączenie

uzupełniające dla linii nr 4 w godzinach szczytu. „Czwórka” to bardzo popularne połączenie i w

godzinach szczytu tramwaje jeżdżą przepełnione –  a likwidacja linii 44 powoduje pogorszenie

oferty komunikacyjnej dla mieszkańców zarówno Nowej Huty, jak i Bronowic.

Jako alternatywne rozwiązanie radny sugeruje zwiększenie częstotliwości kursowania linii nr 4

do 7,5 min w godzinach szczytu.

Natomiast radny Łukasz Wantuch dopytuje o koszty polewaczek wody chłodzących szyny w

perspektywie ostatnich 5 lat oraz o wpływy ze sprzedaży biletów komunikacji miejskiej za

miesiąc luty. 
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